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ZÁPIS ZE STUDENTSKÉ RADY 

Program schůze: 

1. Skripta do KPD a elektroinstalací 

2. Wi-Fi síť na školní projekty 

3. Časopis Elektronka 

4. Seznam maturitní četby 

5. Akustika v učebně PAV 

6. Propagace školy a reklamní předměty + vyhlášení soutěže 

7. Erasmus 

1. Skripta do KPD a elektroinstalací 

V prvním bodě za přítomnost Ing. Jiřího Navrátila byla probírána skripta do KPD. Pan Navrátil je 

přes prázdniny předělal do papírové podoby, ve které budou tištěny již ve školním roce 2024/2025. 

Skripta do elektroinstalací se již vytváří. 

2. Wi-Fi sít na školní projekty 

V následujícím bodě oznámil Ing. Burda situaci ohledně Wi-Fi sítě na projekty. Rada byla 

obeznámena o problémech v případě zabudování nové Wi-Fi. Pokud by byl velký zájem ze strany 

studentů, škola je ochotna podniknout kroky k vybudování Wi-Fi sítě ve speciálních podmínkách, 

ale pouze v případě většího zájmu. Dosavadní řešení je takové, že pokud by bylo potřeba zapojit 

nějaký projekt na Wi-Fi síť, dotyčný zajde za Ing. Burdou a ten dotyčnému pomůže. 

3. Časopis Elektronka  

Vzhledem k odcházejícím přispěvatelům našeho časopisu Elektronka se pokusíme rozšířit aktuální 

redakční radu o nové tváře. Nemusí se jednat o pravidelné články, ale klidně například i 

jednorázově přispět do tohoto časopisu (např. zpráva z nějaké soutěže, atd.). 

Elektronka bude dále rozesílána přes informační systém Edookit, aby se rozšířila informace o 

novém čísle. Nyní bude vycházet v tištěné podobě ve škole, na webových stránkách školy a nyní i v 

informačním systému Edookit. 

4. Seznam maturitní četby  

Díky našim učitelům byl rozšířen seznam četby k maturitě o tato díla: Zaslaná pošta ; Jsem Baťa, 

dokážu to! ; Hrdý Budžes ; Prvok, Šampón, Tečka a Karel ; Občanský průkaz. 

5. Akustika v učebně PAV  

Byla řečena poznámka od školní kapely, že v nově zrekonstruované učebně PAV je horší akustika. 

Bude zjišťováno, kde by mohla vzniknout nová místnost s lepší akustikou, ale musí se zjistit, jak by 

se to ošetřovalo. To si zatím vzali na starost zástupci z kapely. 
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6. Propagace školy a reklamní předměty + vyhlášení soutěže  

Dále se řešila propagace školy. Řešilo se, jaký oděvní předmět by měl vzniknout v rámci propagace. 

Rada se ze začátku shodla na tričku, a že o jeho designu rozhodnou naši studenti. 

Studentská rada oficiálně vyhlašuje soutěž o nejlepší design na nové “propagační” tričko naší školy. 

Následně bude vybrán nejlepší design a ten se ocitne na našich nových školních tričkách. Student s 

nejlepším designem dostane jako odměnu tričko zdarma. 

7. Erasmus 

V posledním bodě byl probírán projekt Erasmus. Projekt již byl na škole, ale byl pozastaven z 

několika důvodů, jedním z nich byl i Covid. Na podmět předsedy rady se tedy opět začalo uvažovat 

o obnově projektu Erasmus. 

 

 

Schůze proběhla: 3. září 2024 v Olomouci 

Přítomni: ředitel školy a členi studentské rady 


